
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 05/01/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
 
ΘΕΜΑ: «Αναστάτωση προκαλεί στον αγροτικό κόσμο η πληρωμή της “ενιαίας 

ενίσχυσης”» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Για μια ακόμη φορά, ο αγροτικός κόσμος βρίσκεται σε κατάσταση σύγχυσης και 
αγανάκτησης, διότι δεν καταβλήθηκαν όλα τα χρήματα της «ενιαίας ενίσχυσης» στους 
δικαιούχους αγρότες. Ισχυρίζονται οι ως άνω ότι, έπρεπε πρώτα να πληρωθούν 
κανονικά την βασική ενίσχυση και μετά από το «Εθνικό Απόθεμα» να πληρωθούν οι 
πραγματικοί παραγωγοί, με διαφανή τρόπο οι αληθινοί αγρότες και όχι οι δηλώσαντες 
«μαϊμού βοσκοτόπια». Με τις «πληρωμές σε δόσεις» αποκαλύφθηκε η ύπαρξη 
κτηνοτρόφων του Γράμμου, με έδρα στο …Κολωνάκι της Αθήνας να εισπράττουν γερές 
επιδοτήσεις. Στις 18/12/2020 πραγματοποιήθηκε η πρώτη πληρωμή και στις 
21/12/2020 ακολούθησε συμπληρωματική πληρωμή, εξοφλώντας, όμως, μόνο κατά το 
ήμισυ το σύνολο των οφειλόμενων ποσών στους παραγωγούς. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να προχωρήσετε στην άμεση εφαρμογή του νέου ορισμού για τον μόνιμο 
βοσκότοπο, του κανονισμού 2017/2393 («OMNIBUS»), με την κατάλληλη 
επικαιροποίηση του υπόβαθρου του «Ο.Σ.Δ.Ε.», που αφενός, θα περιορίσει φαινόμενα 
πληρωμών σε λάθος αποδέκτες, κι αφετέρου, θα εξαφανίσει την απειλή σύγκλισης των 
ενισχύσεων (μερικής ή πλήρους), μια απειλή, που αν παραμείνει, θα μειώνει συνεχώς 
τις ενισχύσεις της «Κ.Α.Π.» προς τους Έλληνες αγρότες; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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